
Referat SU/SMU-møte 29102024 

Til stede: 

Andreas Sørensen - ansatterepresentant  

Gro Wenche Stensland – lærerrepresenteant 

 Benny Olsen – FAU leder  

Karl Martin Huttopohl - elevrådsleder  

Trine G. Pedersen - lærerrepresentant  

Else Furebotten – rektor 

 

Frafall:  

Niklas Fridtjofsen – kommunens representant  

Jonas Nordeng - foreldrerepresentant 

Anniken Skjelstad – foreldrerepresentant 

 

 

1. Konstituering - OK 
2. FAU: 

• Mobilhotell – (elevene er redd for skader på telefonene). Kan vi ta dette opp med 
Ivar, kan han lage noe? Rektor sjekker kostnadene ved et eventuelt kjøp. 

• Frokost: Tiltakskoordinator undersøker dette og jobber med saken.  
• Skolegården: Det er gjort en god del arbeid i saken. Ingrid har fått en del 

dokumenter, saken tas videre i elevrådet. 
• Skoleruta: Det ønskes ikke tidlig skolestart. Ønskelig oppstart er rundt 20 august. 

Kan politikerne se på dette? Dette er også en sak som bør tas opp i elevrådet. 
Tidlig start er utfordrende for mange på grunn av ferieavvikling. 

• Forlate skoleområdet i langfri: Ikke ønske fra FAU.  
• Kantina: Det skal jobbes videre med at elevene kan bruke kortterminal. Linn 

Hege jobber videre med saken. Else skal se på dette i lag med henne. Kan man 
finne gode løsninger i samarbeid med FAU? Kan FAU stå som eier, og dermed 
administrere dette? 

• Inndeling av skoledagen: Utfordrende med gymanlegg.  
• Leksehjelp: Kan elevene eventuelt avspasere? Har skolen plikt til tilsyn dersom 

elevene/foreldre takker nei. Rognan gjennomfører dette etter skoletid. Skal vi gå 
for noe liknende? 

3. Garderober: Uheldig med deling når det er store forskjeller i alder.  
4. Elevundersøkelsen – info 
5. Ung Data – info 
6. Kort informasjon om møtet med bygg 29102024. Skolen skal utbedres, kr 7.000.000, - i 

løpet av neste år. Prioritert liste utarbeides. Elevrådet og FAU skal medvirke i prosessen. 



7. Prosjekt skolegård. Else viser bilder fra prosjekt ved Enga skole. Kan vi få til noe 
lignende? Planlegge dugnader tidlig.  
 
 
Ref: Else 


